
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 2. juli 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 200
Ministeren bedes forklare, hvorfor det er valgt, at det ved udgangen af 2015,
hvor udvalgte geografiske områder i landdistrikterne skal have mobilt bred-
bånd på mindst 10 Mbit/s, at det alene er udendørs, at borgerne i disse områ-
der skal regne med 10 mbit/s, og ikke indendørs, hvor det er mest normalt at
have brug for det?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Damgaard Larsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.Damgaard.Lar-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
formand
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